

INDICATION: Temporarily improves joint function and relieves pain associated with mild to moderate osteoarthritis of the knee in as little as 5 days. Helps to relieve joint pain associated with osteoarthritis. Helps to relieve pain associated with osteoarthritis of the knee. Helps to protect against the deterioration of cartilage.

WARNING: Consult a healthcare practitioner if symptoms worsen. Do not use if you are pregnant or breastfeeding. Consult a healthcare practitioner prior to use if you have estrogen-dependent cancers. Some people may experience mild gastrointestinal bloating, constipation or indigestion. **KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.** Keep tightly closed, at room temperature in a dark dry place. Security Seal.

DIRECTIONS: Adults, take two (2) caplets once per day with food. Use for a minimum of 1 month to see beneficial effects. Consult a healthcare practitioner for use beyond 3 months.

MEDICINAL INGREDIENTS:	Per caplet	Daily dose
Chondroitin sulfate (chondroitin sulfate sodium from bovine, avian and porcine cartilage)	200 mg	400 mg
Glucosamine sulfate (glucosamine sulfate potassium chloride from shrimp and crab exoskeleton)	750 mg	1500 mg
Methylsulfonylmethane (MSM)	200 mg	400 mg
Manganese (manganese sulfate)	1 mg	2 mg
Boron (boron HVP chelate)	1.5 mg	3 mg
Vitamin C (ascorbic acid)	30 mg	60 mg
Joint Shield™ 5-LOXIN ADVANCED™:		
Boswellia extract (<i>Boswellia serrata</i> , gum resin) Standardized to 20% 3-O-acetyl-11-keto-β-boswellic acid	50 mg	100 mg

NON-MEDICINAL INGREDIENTS: Crospovidone, hypromellose, magnesium stearate, maltodextrin, microcrystalline cellulose, polysorbate 80, purified water, silicon dioxide, triacetin.

This product contains shellfish (shrimp and crab) ingredients.

5-LOXIN ADVANCED™ is a trademark of PL Thomas - Laila Nutra, LLC. U.S. Patent #8,551,496 and patents pending.

M896-001-AS-00-L80328-003-MR5339
Nature's Bounty, Inc.
Bohemia, NY 11716 USA
Manufactured by / Fabriqué par :
Vita Health Products Inc.
Winnipeg, MB R2J 3W2
www.naturesbounty.ca



Osteo Bi-Flex®

GOLD / OR

WITH JOINT SHIELD™ / AVEC JOINT SHIELD™^{MC}

INITIAL RESULTS IN 5 DAYS!
RÉSULTATS INITIAUX EN 5 JOURS!

2 PER DAY
PAR JOUR

80
COATED
CAPLETS ENROBÉS

NPN 80035725

INDICATION : Améliore temporairement la fonction articulaire et soulage la douleur associée à l'arthrose légère à modérée du genou en seulement 5 jours. Aide à soulager la douleur articulaire associée à l'arthrose. Aide à soulager la douleur associée à l'arthrose du genou. Aide à protéger contre la détérioration du cartilage.

MISE EN GARDE : Consulter un professionnel de la santé si les symptômes s'aggravent. Ne pas utiliser si vous êtes enceinte ou allaitez. Consulter un professionnel de la santé avant l'utilisation si vous souffrez de cancers œstrogéno-dépendants. Certaines personnes pourraient souffrir de légers ballonnements gastro-intestinaux, de constipation ou d'indigestion. **GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.** Garder bien fermé à la température ambiante, dans un endroit sombre et sec. Sceau de sécurité.

POSOLOGIE : Adultes, prendre deux (2) caplets une fois par jour avec de la nourriture. Utiliser durant au moins 1 mois pour constater les effets bénéfiques. Consulter un professionnel de la santé pour une utilisation au-delà de 3 mois.

INGRÉDIENTS MÉDICINAUX :	Par caplet	Dose quotidienne
Sulfate de chondroïtine (sulfate de chondroïtine de sodium provenant de cartilage bovin, aviaire et porcin)	200 mg	400 mg
Sulfate de glucosamine (Sulfate de glucosamine chlorure de potassium provenant d'exosquelette de crevette et de crabe)	750 mg	1500 mg
Méthylsulfonylméthane (MSM)	200 mg	400 mg
Manganèse (sulfate de manganèse)	1 mg	2 mg
Bore (produit de chélation de bore et de PVH)	1,5 mg	3 mg
Vitamine C (acide ascorbique)	30 mg	60 mg
Joint Shield ^{MC} 5-LOXIN AVANCÉ ^{MC} :		
Extrait de Boswellia (<i>Boswellia serrata</i> , gomme-résine) Normalisé à 20 % d'acide 3-O-acétyl-11-céto-β-boswelliique	50 mg	100 mg

INGRÉDIENTS NON MÉDICINAUX : Cellulose microcristalline, crospovidone, dioxyde de silicium, eau purifiée, hypromellose, maltodextrine, polysorbate 80, stéarate de magnésium, triacétine.

Ce produit contient des ingrédients à base de crustacés (crevette et crabe).

5-LOXIN AVANCÉ^{MC} est une marque de commerce de PL Thomas - Laila Nutra, LLC. Brevets américains n°s 8,551,496 et brevets en instance.